
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 30.10.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul Ialomita
orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr.216/24.10.2019  si OUG nr. 57/2019  privind Codul
administrativ,
              La sedinta participa un numar de  10  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram Ionela, 
Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,  Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta. Domnul consilier Mitan Ion Mădălin  este absent 
nemotivat   La sedinta mai participa  doamna primar Decu Fănica,  domnul  inspector  Marin Daniel, 
avand delegate atribuțiile de  secretar , doamna contabil Stroe  Geta și domnul  Grasu  Daniel  Radu, 
directorul Școlii Gimnaziale  Maltezi.
       Sedinta este deschisa de catre domnul Marin Daniel ,  care arată  faptul ca sedinta se desfasoara 
in conditii  legale  fiind prezenti  10  consilierii in functie  din 11 cat constituie  Consiliul Local. In  
comtinuare  precizează că  domnul secretar Mănăilă Petrică, nu a reușit sa redacteze procesul verbal de 
la sedința ordinară din luna septembrie, urmând sa fie aprobat  la ședința următoare.
  Domnul   presedinte de sedinta  Marin Ionel  îl invită  să ia cuvântul   pe domnul director  Grasu 
Daniel Radu,  inainte sa  prezinte ordinea de zi  a sedintei și să înceapă dezbaterile.
    Domnul director Grasu Daniel Radu intervine și precizează că este  dipus  să prezinte  situatia 
activitatii scolare  sau să raspundă  la intrebarile adresate de domnii consilieri.
    In comtinuare  prezinta structura rețelei scolare existente in anul scolar 2019/2020, apoi numarul de  
preșcolari si  elevi de la ciclul primar   și gimnazial, respectiv numarul cadrelor didactice, cu mentiunea
ca pentru prima data de cand este director toti sunt calificati si mai mult de atât  la nivelul  ciclului 
primar, sunt titularii școlii.
-precizează că  a răspuns  forte bine la controlul  de la prefectura de la începutul anului școlar.
- rezultatele de la evaluarea  nationale  consideră că  nu sunt deloc rele, avand în vedere ca   un numar 
de 9 elevi au reușit sa meargă la liceu și 4 la scoala profesională.
- am avut  rezultate foarte bune  la olimpiadele școlare prin elevul Nițu Ștefan, care  a mers la faza pe 
județ.
   Domnul  director  Grasu Daniel  Radu  precizează ca sunt  multe de spus , dar așteaptă și întrebări.
    Doamna  consilier  Zainea Ancuta intervine  și in primul rând  mulțumește  domnului director  ca a 
onorat invitația, solitata cu ceva timp în urmă,  după  care precizeaza că  dorește sa  știe ce investitii s-
au efectuat la nivelul școlii, în ultima perioadă,  după care aduce in discuție acel fond  al clasei  care nu 
mai exista, dar  se practică  în continuare.
   Domnul director intervine  și  precizează ca  nu există  așa ceva, întrebând dacă dânsa are semnale in 
acest sens.  
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si precizează ca are semnale in acest sens și tocmai de 
aceea a ridicat această problemă ,tinand cont de faptul  că  prin bugetul local  sunt alocate si aprobate 
sume  considerabile pentru cheltuielile materiale  ale școlii, dar la nivel de clasa se discută  că nu sunt 
bani de toner, ba că nu merge xeroxul, că  trebuie  să se schimbă fetele de banca și multe altele, 
consumabile care se pot asigura de la bugetul local sau din veniturile proprii ale scolii. după care 
întreabă
- ce  materiale  consumabile  sunt necesare
- ce investitii s-au făcut cu banii  obtinuti ca redeventă de pe terenul agricol
   Domnul director  Grasu Daniel  Radu intervine si vizavi de fondul acesta al clasei, la noi este stabilit 
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demult că nu mai există așa ceva, fiind surprins de aceaste aspecte, care nu i-au fost relatate   de nimeni
până acum, cu aceasta ocazie solicită doamnei consilier Zainea sa-i dea informația completă pentru a 
avea posibilitatea să  rezolve acesta problemă. 
      In continuare mentionează că la nivelul scolii au in dotare doua  xeroxuri  performante  funcționale,
mentenanta si consumabilele fiind asigurare de  firma  de la care le avem  in chirie și intervin ori de 
cate ori apare  o  defectiune.   
   Cu privire la  investitii precizează  cu suma obtinuta in anul 2018 s-a realizat  izolatia termica a scolii 
de la Maltezi, in procent de 80%, iar cu suma din anul acesta s-a hotarât in Consiliul de administratie 
din luna septembrie să se folosească pentru cheltuieli materiale la clasa pregătitoare,   sa se cumpere o 
tablă  interactivă și alte materiale scolare.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  întreabă unde se desfășoară orele de sport.
Domnul director Grasu  Daniel Radu mentionează că  atunci cand este cald  se desfasoara in curtea 
scolii, iar cand este frig in clasa.
  Doamna  consilier Zainea Ancuta  intervine si intreabă care este numarul copiilor care beneficiază de 
CES.
   Domnul director Grasu Daniel Radu,  intervine si sub rezeva de a nu greși precizeaza  ca sunt in jur 
de 14  copii care au certificat pentru CES,  din aceștia sunt  doi care nu pot frecventa cursurile scolare, 
in rest ceilalti sunt copii normali care vin la scoala,  dar au acest certificat pentru CES.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si  solicită informații cu privire la  microbuzul scolar, 
respectiv soferul unde este angajat, cine stabileste traseul  microbuzului  si cine verifică consumul de 
carburanți.
    Domnul director  Grasu Daniel Radu  intervine si precizează ca soferul este angajatul scolii , fiind 
angajat pe mandatul sau pe baza de concurs, traseul de deplasare este stabilit de dânsul iar consumul de
carburanti se face si se verifică  de primarie deoarece microbuzul este al comunei .
  Doamna  consilier Avadanei Mita se inscrie la cuvant si in legatura cu acei elevi care beneficiaza de 
CES, propune sa  fie identificati si sa  se comunice lista , pentru a  fi ajutati  si de noi. In continuare 
propune  sa se faca cu acestia,   cate o ora   suplimentar dupa  terminarea cursurilor . 
    Domnul director  Grasu Daniel  Radu intervine  si  precizeaza ca  va da curs acestei solicitari, fara 
nici o problema ,   mentionand ca  in general un elev  care beneficiaza de CES,  se calculeaza  ca  fiind 
3 elevi, la noi  nefiind cazul,  este unul la unul,  doar la clasa I avem numarul limitta, respectiv  12 
copii. In continuare  mentioneaza ca pentru acestia , elevi de la Liceul teoretic Fetesti au organizat o 
campanie de  sprijin , unde li s-au  dat cate un cate un ghiozdan si  rechizite, au facut poze cu ei,  fiind 
un moment de bucurie  pentru ei. 
   Domnul     presedinte de sedinta  Marin Ionel   prezinta ordinea de zi  a sedintei  aceasta fiind 
inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza 
1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului 

local  pe anul 2019
Primar
Decu Fănica

2. Proiect de hotarare privind  aprobarea contului de 
execuție pe trim.III 2019

Primar
Decu Fănica

3 Proiect de hotarare pentru modificarea unor articole 
din Anexa la  HCL Stelnica  nr. 38/2016 privind 
indexarea taxelor si impozitelor locale pentru anul 
2020 

Primar
Decu Fănica

4 Proiect de hotarare privind  actualizarea 
organigramei si  statului de functii pentru aparatul 
de specialitate al primarului

Primar
Decu Fănica

5 Proiect de hotarare  pentru  aprobarea  inființării Primar



unui  post contractual de conducere , la Serviciul 
public de salubrizare al comunei Stelnica

Decu Fănica

6 Proiect de hotarare privind aprobarea schimbării 
destinatiei a unui imobil ce apartine domeniului 
privat al comunei Stelnica

Primar
Decu Fănica

7 Proiect de hotarare  privind  aprobarea Actului 
adițional nr.2/2019 la Acordul de cooperare nr. 
235/20.12.2019

Primar
Decu Fănica

8 Proiect de hotarâre  privind însușirea Raportului de 
evaluare a unor imobile  ce apartin domeniului 
privat al  comunei Stelnica

Primar
Decu Fănica

   Se supune la vot   ordinea  de zi   si se votează cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,   Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea 
Ancuta)
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarare privind    rectificarea
bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care   da 
cuvantul   doamnei  contabil Stroe Geta  pentru a  prezenta raportul  de  specialitate. 
   In  continuare  doamna contabil  Stroe Geta  da citire  raportului de specialitate, unde face referire la 
contractul de finantare  incheiat prin PNDL II, pentru obiectivul de investitii “Infiintare Dispensar 
uman in comuna Stelnica, judetul Ialomita”  unde se impune majorarea veniturilor si a cheltuielilor cu 
suma de 166 800 mii lei, precum  si cu suma de 172 mii lei din sume defalcate din TVA   primita  cu 
adresa  de la AJFP Ialomita  care  stau  la baza acestei rectificari, dupa care   detaliaza  propunerile  
privind  repartizarea pe capitolele  de  cheltuieli,  pe sectiunile de functionare si dezvoltare,  precum si 
pentru  ordonatorul tertiar de credite Scoala gimnaziala Maltezi.
 Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și face referire la sumele  primite  , iar la partea 
de cheltuieli, la capitolul “ dezvoltare publica” solicita lamuriri cu privire la suma de 5 mii  lei.
   Doamna   contabil  Stroe Geta  intervine si  precizeaza ca  aceasta  suma  este alocata  pentru   carti 
funciare.
   Doamna consilier  Zainea Ancuta  intervine  si intreaba  pentru ce  terenuri se fac aceste carti 
funciare.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza  ca  sunt  acele planuri parcelare  pentru 
terenurile  din  extravilan, care  trebuiesc  avizate de  OCPI , pentru a fi posibil intocmirea  cartilor 
funciare pentru  proprietarii care doresc  sa-si intabuleze  terenurile in vederea vanzarii, pentru  
terenurile  din  terasa  unde nu  s-a realizat cadastru  sistematic, fiind  o obligatie  a primariei  pentru  a 
rezolva aceasta  problema.      
    Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si solicita explicatii  privind  suma de 40 mii lei alocata 
la capitolul” transporturi”
   Doamna contabil Stroe Geta  intervine si  precizeaza ca  aceasta suma se imparte in doua, respectiv 
29500  lei pentru  reparatii curente la strada  SF Pantelimon  si Str. Bisericii  si 10500 lei  pentru 
proiectul tehnic privind asfaltarea acestor strazi. 
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   Doamna  consilier Zainea  Ancuta  intervine  si solicita  lamuriri  cu privire la;
- suma de 18 mii lei  de la capitolul”autoritati publice”, 
- suma de 5 mii lei de la învățământ.
- suma de  capitolul cultura, recreere  si religie
- suma de  la capitolul protectia mediului
- suma  de la capitolul dezvoltare publică
 Doamna contabil Stroe Geta intervine si  precizeaza ca  5 mii  de lei sunt alocati pentru cheltuieli de 
personal  la asistenta socială si 13 mii lei la bunuri si servicii,  fiind posibil sa nu fie cheltuiti in 
totalitate  pana  la sfarsitul anului,  necesari pentru iluminatul public , avand in vedere ca  s-a majorat 
pretul la energia electrica, precum si  pentru  consumabile  care s-au scumpit.
  Doamna  consilier Zainea Ancuta intervine  si  întreabă  daca  s-a redus consumul de energie electrică 
dupa schimbarea lămpilor de la iluminatul public.
  Doamna contabil  Stroe Geta  intervine si precizează că este vorba de  consumul de  energie de la 
primarie , nu de la capitolul 70 pentru iluminatul public.
 - suma  de 5 mii lei de la învățământ  este tot pentru functionare, respectiv  pentru  prestarile de 
servicii, energie electrică, telefonie,  materiale de curatenie.
- suma  de 22 mii lei  este repartizata la sustinerea cultelor  pentru biserica de la Maltezi, iar 5 mii lei la 
sport, pentru transportul fotabalistilor si 5 mii lei pentru “alte servicii culturale”- revista scolara si plata 
instructorul   de la echipa  de dansuri populare.
- suma  de 10 mii lei este prevazută   pentru functionare, respectiv pentru salubrizare.
- suma de 13 mii lei  este prevazută pentru functionare- bunuri si servicii  si anume; motorina pentru 
buldoescavator ,  iluminatul  public si alte materiale  pentru întreținerea  domeniului public si privat. 
   Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si întreabă ce lucrari se execută cu buldoescavatorul .
   Doamna  primar  Decu Fănica  intervine si precizează că periodic se strange platforma  de compost 
de la fostul CAP, s-au încarcat  15 remorci de gunoi aruncat nercontrolat în zona blocurilor și de la 
cimitir, se aduna peturile  și celelalte deșeuri de pe malul brațului Borcea si de pe domeniul public si 
privat din comună,  mai  grav este  pe o parte le adunam și pe cealalta parte   cetățenii  le  depoziteaza 
in acelasi mod, chiar daca  s-a  amplasat la cimitir acel container.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si  iși exprimă nemulțumirea   față de activitatea  
polițiștilor  locali, care in loc să supravegheze  si să patruleze prin comuna, pentru a  vedea cine aruncă 
gunoiul  si alte distrugeri,  stau la bar și joaca la păcănele.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si  solicita doamnei  consilier Zainea Ancuța  să vină cu 
dovezi  pentru cele declarate și  il va sancționa pe  politistul local.
   Doamna  consilier Zainea Ancuta intervine si  precizează ca are dovezi clare , pentru că nu se  
hazarda să faca astfel de afirmații.
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 9 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin 
Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
- o abținere(Constantin Lucian)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 61/30.10.2019
      Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  aprobarea 
contului de execuție pe trim.III 2019 - initiator primar Decu Fanica.
        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care   da 
cuvantul   doamnei  contabil Stroe Geta  pentru a  prezenta raportul  de  specialitate. 



   In  continuare  doamna contabil  Stroe Geta  da citire  raportului de specialitate, detaliat  conform 
anexelor pe sectiunile de functionare și dezvoltare, atat veniturile, cât si cheltuielile la sfârsitul 
trimestrul III.
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si o  întreabă pe doamna contabil care este 
fondul  de salarii sau mai bine spus cheltuielile  la acest capitol, pe  aceste zece luni.
   Doamna contabil Stroe Geta  intervine si precizează  că pe  tot anul , se ridică  la  10 miliarde,  dar  
nu stie exact cat a fost pe aceste zece luni.
  Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si intreabă de ce exista diferenta intre venituri si cheltuieli 
   Doamna contabil  Stroe Geta intervine si precizează  că după cum se stie  există  suma de 234 mii lei 
reprezentând excedentul anilor precedenti, care nu e regaseste in prevederi.                                             
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 6 voturi  pentru(Avram Ionela , Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela)
- 4 abțineri(Alvadanei Mita, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Zainea Ancuta) 
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 62/30.10 m.2019
  Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare pentru modificarea unor 
articole din Anexa la  HCL Stelnica  nr. 38/2016 privind indexarea taxelor si impozitelor locale pentru 
anul 2020 - initiator primar Decu Fanica.
     Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare  , după care  
face referire la discuțiile  de  la comisie unde a explicat   care sunt modificările  survenite  in urm 
controlului de legalitate, respectiv indexarea taxei de divort si  limitele minime și maxime ale 
sancțiunilor.
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
  Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la cuvânt  și intreabă  dacă ne raportăm la anul 2020,  care
este procentul de indexare  pentru anul 2019,  respectiv pentru anul 2020.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si precizează că pentru anul 2019,  trebuiau  indexate cu 
1,34% , iar pentru anul 2020  cu  4,6 % a taxelor initiale prevazute  in Codul fiscal si  de aici s-au creat 
aceste  greseli.In continuare mentioneaza ca  taxele si impozitele indexate cu 4.6%, se vor aplica in 
anul 2020. 
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 63/30.10.2019 
     Se trece la punctul  nr.4  de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  actualizarea 
organigramei si  statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului - initiator primar Decu 
Fanica.
            Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul comisiei 
de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, dupa care  face

5



referire la  discutiile  de la comisie,  respectiv  ca  in baza  Codului administrativ , avem obligatia sa 
infiintam   un post de consilier  achizitii publice,  cu rang de functionar public,  in limita numarului de 
posturi  stabilite  pentru anul 2019 . In continuare  mentioneaza  ca propune sa infiintam doua  posturi,  
respectiv  o functie publica de  consilier achizitii publice si un post contractual  de  consilier al 
primarului ,  posturi ce nu  vor fi ocupate in perioada urmatoare.Totodata  precizeaza   ca in termen  de 
120 de zile de la aparitia  Codului administrativ trebuie  sa actualizam organigrama si  statul de functii, 
cu noua   denumire de  secretar general al comunei. 
  Domnul    presedinte de sedinta  Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si  referitor la adresa de la prefectura  unde este 
prevazut un numar de 17 posturi, intreaba  ,  cate  posturi avem in aprobate in organigrama, aparatului 
de specialitate al primarului,  in momentul de fată.
   Doamna  primar  Decu Fanica  intervine si raspunde  ca  sunt 15 posturi,  avand in vedere ca  
organigrama de la SPILAC  este separată .
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  referitor  la propunerea de infiintare a functiei publice 
de  consilier achizitii publice,  intreaba cine se ocpa in prezent de  aceasta activitate.
   Domnul  inspector Marin Daniel intervine si precizeaza ca el  are delegate atributiile de achizitii 
publice, precum si de asistenta sociala.
    Doamna  consilier  Zainea Ancuța  intervine  si  întreabă dacă nu era  mai bine să înființăm  un post 
de asistent social, in loc de  consilier al primarului, având în vedere că  domnul  Marin Daniel  are 
foarte multe atribuții delegate.
    Doamna primar Decu Fănica intervine si  precizeaza ca nu este cazul, asa a considerat dânsa ca este 
necesar.
   Doamna consilier  Zainea Ancuța intervine și  consideră  ca era mai bine să inființăm un post cu 
atribuții de asistență socială, având în vedere  că  sunt foarte multe cazuri sociale,  critice pe care le tot 
discutam.
   Doamna primar Decu Fănica intervine și precizează  ca asta este propunerea sa,   dumneavoastră 
aveti altă propunere, se va supune la vot  si  se va vedea care  se va aproba si care nu. In comtinuare 
mentionează că stie ce atribuții delegate are domnul  Marin Daniel și consideră ca face față acestor 
situații, iar ca șef SVSU, nu are atât de multe încât să nu facă față la asistență socială.
   Doamna consilier Zainea Ancuța  intervine si reafirmă  că este mai important sa se  inființeze acest 
post de asistent social, pentru a fi supravegheate  mai in amănunt acele familii defavorizate,  cazurile  
sociale  grave, care sunt multe prin prisma cheltuielilor din bugetul local la capitolul de asistență 
socială.
 Domnul inspector Marin Daniel  intervine si  precizează că  la primărie ne-au venit  mai multe adrese 
care  ne-au solicitat daca avem post de asistent social și ce studii are,  considerând că  in viitorul 
apropiat  va fi obligatoriu inființarea acestui post  la fel ca cel de la achiziții.
   Domnul consilier Roșu Adrian  se înscrie la cuvânt și intreabă dacă cele două  posturi  care se vor 
înființa, vor fi scoase la concurs.
   Doamna  primar Decu Fănica  intervine și precizează că cele doua posturi nu se vor scoate la concurs 
pană la sfârșitul mandatului sau.
    Domnul consilier Constantin  Lucian  se inscrie la cuvânt și referitor la inființarea postului  de 
consilier al primarului, fiind dorința  doamnei primar, o întreabă care va fi atribuțiile acestuia si dacă îl 
va ocupa  prin concurs.
   Doamna primar Decu Fănica  intervine și își exprimă nemulțumirea față de modul cum se adresează 
domnul consilier Constantin Lucian, rugându-l  să se  adreseze respectuos, iar in ceea ce privește   
inființarea postului de consilier al primarului , nu este o dorință a sa,  ci este o propunere   care se 



supune la vot , având în vedere prerogativele prevăzute de lege privind promovarea proiectelor de 
hotarâri. 
    Nu  sunt discutii si se supun la vot,  cele doua propuneri după cum urmeaza;
  Se supune la vot propunerea  doamnei primar Decu Fanica si  se voteaza cu;
 - 6 voturi  pentru( Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava Ani Titela)
- 2 impotriva(Constantin Lucian, Zainea Ancuta)
- 2 abțineri(Alvadanei Mita ,Dogaru Lenuta)
  Se supune la vot propunerea  doamnei  consilier Zainea Ancuta  si se voteaza cu;
- 4 voturi pentru(Alvadanei Mita Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, Zainea Ancuta)
- 6 voturi  impotriva( Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava Ani Titela)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 64/30.10.2019 
  Se trece la punctul  nr.5  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare  pentru  aprobarea
inființării unui  post contractual de conducere , la Serviciul public de salubrizare al comunei Stelnica
- initiator primar Decu Fanica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care
precizează   că pentru a obtine licenta de functionare  este  necesar ca documentele sa fie semnate de
seful serviciului, fiind in aceeasi situatie  ca si la SPILAC, drept urmare am propus infiintarea unui post
de conducere  cu rang de sef  serviciu, pentru  a rezolva  aceasta problema.
   Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul  consilier Rosu Adrian  se inscrie  la cuvant  si   prin faptul   ca este  o situatie similara   cu 
cea de la  SPILAC, intreaba  daca  acest  post va fi scos la concurs.
    Doamna primar Decu Fanica intervine  si  precizeaza ca  nu  ne permitem  acest lucru ,  o sa delegam
atributiile   de sef  serviciu  la  un functionar     public, avand in vedere ca  trebuie studii superioare.
   Doamna consilier Alvadanei Mita se inscrie la cuvant  si intreaba  daca sunt  limitate  numar de 
posturi si in cazul acesta.
  Doamna  primar  Decu Fanica intervine si  precizează că  la serviciile publice de interes local nu  sunt 
limitate numarul de posturi,  deoarece  nu fac parte din aparatul de specialitate  al primarului ,  au 
personalitate juridica si   cod fiscal separt,  fiind necesar sa  aiba si un sef  serviciu.  
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  precizeaza ca  este necesar  sa existe in
organigrama un sef de serviciu deoarece  acesta   este  ordonator tertiar de credite, dup care  intreaba
daca acest serviciu are  buget  separat.
   Doamna  primar Decu  Fanica intervine si  precizeaza ca  acest serviciu se finanteaza  atat din
venituri proprii cat si de la bugetul local, avand buget propriu. 
   Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
- 9 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin 
Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
-o abținere(Constantin Lucian)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 65/30.10.2019 
  Se trece la punctul  nr.6  de pe ordinea de zi si anume  ; Proiect de hotarare privind aprobarea
schimbării destinatiei a unui imobil  ce apartine domeniului privat al comunei Stelnica - initiator primar
Decu Fanica.
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        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare , după care face
referire la discutiile din cadrul comisiei , prin care am propus schimbrea  destinației   din chiosc de 
zarzavat in spatiu comercial,  deoarece daca pastram  vechea denumire  trebuie sa  comercializeze  
legume si fructe. In continuare menționează că   avem o solicitare  a unei persoane  juridice din 
localitatea  Bucu,  judetul Ialomita, ce va fost  pusa la materialul de sedinta, care doreste sa inchirieze 
acel spatiu  si sa  comercializeze  pui de gaina, rasa mixta  si de carne .   
   Domnul  presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi; 
   Doamna  consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  intreaba  care vor fi pasi urmatori pentru a se
ajunge  la inchirierea spatiului.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si precizează  că  se va  face evaluarea ,  se va aproba caietul de
sarcini, se va trage  un fir de energie electrică  de la iluminatul public si se va monta  o chiuveta pentru
a avea  apa curenta, dupa care vom derula procedura  de  licitatie.  
   Nu mai sunt discuții și se votează cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 66/30.10.2019 
Se trece la punctul  nr.7  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare  privind  aprobarea 
Actului adițional nr.2/2019 la Acordul de cooperare nr. 235/20.12.2019- initiator primar Decu Fanica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare , după care  
explica  faptul ca  ori de cate ori   adera noi membrii  la ADI Ialomita,, este necesar incheierea  unui act
aditional la acordul de cooperare si trebuie aprobat de consiliul local, asa cum este prevazut  in acordul 
de cooperare initial, precizand ca a aderat  Dridu, Barbulesti si Perieti.
      Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi; 
    Doamna consilier  Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  intreaba  de ce mai apare in  proiectul de 
hotarare  si cele doua articole  prevazute in hotararea  initiala  cand  comuna nostra a aderat, fiind de 
parere ca  acum  aprobăm  doar actul aditional. .
    Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca  asa se cere, fiind  formatul  transmis  de ADI
Ialomita, domnul secretar s-a conformat, acelasi format  a  fost si la actul aditional nr. 1.
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
- 10 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 67/30.10.2019 
Se trece la punctul  nr.8  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarâre  privind însușirea 
Raportului de evaluare a unor imobile  ce apartin domeniului privat al  comunei Stelnica -initiator 
primar Decu Fanica.
          Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
   Doamna  primar  Decu Fanica  dă citire proiectului de hotarâre si  referatul de aprobare , dupa care  



precizeaza ca  a pus la dispozitie  raportul de evaluare  pentru un numar de 7  terenuri  intravilane, care 
vor fi vandute  celor care au case de locuit,  apoi trece in revista  fiecare lot in parte .
      Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea
acestui punct de pe ordinea de zi; 
     Doamna consilier Zainea Ancuta se înscrie la cuvant si   este de parere ca terenul  in suprafață de 
793 mp care este liber de sarcini,  trebuia sa fie mentionat distinct, avand in vedere ca nu face obiectul 
vânzari, ca celelalte terenuri pe care  sunt edificate construcții și  proprietarii acestora au depus cereri 
pentru cumpararea terenului concesionat., după care întreaba   unde se încadrează terenul  de la 
numărul 7.
    Doamna primar Decu Fănica  intervine si precizează că orice teren care este proprietatea publică sau 
privată a comunei,  conform legislației in vigoare, nu se scoate la licitație fără carte funciară, sau fără 
evaluare făcută, iar terenul liber de sarcini  a fost evaluat în vederea concesionarii  prin licitatie publică.
    Doamna  consilier zainea Ancuța intervine si  precizează că trebuia trecut separat, cu mentiunea că 
mai sunt si alte terenuri liber de sarcini care trebuie  evaluate si intabulate, dar nu s-au facut demersuri 
in acest sens, ca exemplu  un teren loc de casa din zona lotizată situat pe ultimul rând  lângă Zebega 
Teofil,  întrebănd cine a concesionat acel teren.
    Doamna primar  Decu Fănica intervine si precizează  că nu s-au facaut  aceste demersuri, deoarece  
nu s-au demolat construcțiile existente , o problema deosebita  o avem cu numitul Soitarău Vasile. In 
continuare  mentionează că la acel teren  de pe strada Magnoliilor, de lângă Zebega Teofil, există o 
problemă  de cadastru,  nu  se poate întocmii carte funciară, si  nu s-a  incheiat contractul de superficie 
la  acel moment.
    Doamna  consilier Zainea Ancuta   intervine si întreabă  care este situatia terenului de langă Mihaită 
Decu si de ce nu  s-au făcut demersuri pentru  a fi concesionat, avand în vedere că sunt multe solicitări 
pentru  locurile  de casă.
   Doamna primar Decu Fănica intervine și precizează că si pentru acest teren  suntem  la faza de 
întocmirea cărții funciare  și de evaluare pentru a fi concesionat.
   Doamna consilier  Zainea Ancuța  intervine  și  propune  ca  referatul intocmit de inspectorul cu 
urbanismul sa fie modificat    în sensul de a se  mentiona separat terenurile  evaluate pentru vânzare de 
cel  liber de sarcini care urmează să fie concesionat.
   Doamna primar Decu Fănica  intervine si precizează că  va discuta cu doamna  inspector de la 
urbanism pentru a modifica   referatul,  să fie mentionat  separat  scopul evaluarii, pe care il va pune la 
dispoziție in ședința  următoare.
   Domnul consilier Constantin Lucian se înscrie la cuvânt si  solicită se se pună  la dispoziție copie  de 
pe cererile mentionate in referat.
   Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
- 9 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin 
Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
-o abținere(Constantin Lucian)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 68/30.10.2019 
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care domnul   presedinte de sedinta MARIN IONEL declară
inchisă ședința ordinară a Consiliului Local Stelnica din data de 30.10.2019.
 PRESEDINTE   DE SEDINTA                                              SECRETAR   GENERAL                          
MARIN IONEL                                                                                Mănăilă Petrică
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